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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: استاد بعضی افراد میگویند هر کس با صلاحی که بقیه را کشته؛ کشته

خواهد شد مثل حضرت علی که با شمشیر کشته شدن ولی حضرت عیسی اصلا از شمشیر. استفاده

نکردن و بعد هم عروج کردن. میگویند دین حضرت عیسی بهتر است که اصلا جنگ و قتل در آن

نبوده و لی دین اسلام همش با جنگ و قتل بوده و امروز تعداد مسیحیان بیشتر از مسلمانان هستند

به خاطر اینکه اونا دستشون بهتر از ماست. باید چی بگیم به این افرادی که از این حرفا میزنن؟ ممنون

استاد جان

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بحث در حق و باطلبودنِ عمل است در زمان و زمانه خود. آری! حضرت

عیسی «علیهالسلام» در آن شرایطی که بنیاسرائیل در اوج خشم و سنگدلی بودند، با سیره و روش

خود تلاش کردند آن قوم را به تعادل برگردانند و متأسفانه به قول قرآن با انکار و کفر آنها روبهرو

شدند و نتیجهاش آن شد که در جنگ جهانی اول و دوم همانهایی که به ظاهر مسیحی بودند، بیش

از ۶۰ میلیون از افراد خود را به قتل رساندند. و اسلام به عنوان آخرین دین، در تعادل کامل بین رحمت

تامّه نبوی و غضب حکیمانه آن حضرت، در قرآن جمع کرد. لذا یک جا در خطاب به پیامبر خود

وا مِنْ حَوْلِكَ ۖ فَاعْفُ عَنْهُمْ ا غَلِيظَ الْقَلْبِ لاَنْفَضُّ هِ لِنْتَ لَهُمْ ۖ وَلَوْ كُنْتَ فَظ میفرماید: «فَبِمَا رَحْمَةٍ مِنَ اللَّ

لِينَ» هَ يُحِبُّ الْمُتَوَكِّ هِ ۚ إِنَّ اللَّ لْ عَلَى اللَّ وَاسْتَغْفِرْ لَهُمْ وَشَاوِرْهُمْ فِي الأْمَْرِ ۖ فَإِذَا عَزَمْتَ فَتَوَكَّ

(آلعمران/159)  به مرحمت خدا بود که با خلق مهربان گشتی و اگر تندخو و سختدل بودی مردم از

گِرد تو متفرق میشدند، پس از (بدیِ) آنان درگذر و برای آنها طلب آمرزش کن و (برای دلجویی آنها)

در کارِ (جنگ) با آنها مشورت نما، لیکن آنچه تصمیم گرفتی با توکل به خدا انجام ده، که خدا آنان را که

بر او اعتماد کنند دوست دارد. و در جای دیگر به رسول خدا «صلواتااللهعلیهوآله» امر میکند:

ىٰ...»(محمد/4) چون با کافران رو به رو شوید باید شجاعانه قَابِ حَتَّ «فَإِذَا لَقِيتُمُ الَّذِينَ كَفَرُوا فَضَرْبَ الرِّ

آنها را گردن زنید.

آیا کوتاهآمدن در مقابل چنگیزها و هیتلرها، بیتفاوتی نسبت به مظلومان نیست؟! موفق باشید


